

9062300121084

Production number / Best before: see lid  
Produktionsnummer / Mindestens haltbar bis: siehe Deckelrand.AL4243  
533/542/594/660Pumpkin with Apple Vegetable-Fruit-preparation  
Kürbis mit Apfel Gemüse-FrüchtzubereitungFROM  
NACH  
**4**  
MONTHS  
MONATEN

HiPP



Pumpkin with Apple



- ✓ low in **A**llergens: made of just a few ingredients, gluten-free, no added dairy products
- ✓ no added sugar\*
- ✓ no added flavouring and thickening agents – if liquid separates, please stir
- ✓ no added colouring agents and preservatives (as required by law)
- ✓ GMD-free (in accordance with the EC ORGANIC FARMING REGULATION)
- ✓ prepared gently – for best quality and flavour
- ✓ regulates your baby's stool

- ✓ **A**llergennam: aus wenigen Zutaten, glutenfrei, ohne Zusatz von Milchprodukten
- ✓ ohne Zuckerzusatz\*
- ✓ ohne Zusatz von Aromen und Verdickungsmitteln – bei Flüssigkeitsabsatz, bitte umrühren
- ✓ ohne Zusatz von Farbstoffen und Konservierungsstoffen (lt. Gesetz)
- ✓ gentechnikfrei (lt. EG-ÖKO-VO)
- ✓ schonend zubereitet für beste Qualität und Geschmack
- ✓ stuhlgulierend

\*sugar is inherently contained in these ingredients.

Nutritional values / Nährwerte	energy Energie kJ/kcal	protein Eiweiß	carbohydrates (of which the fruit's own sugar) Kohlenhydrate (davon fruchteigener Zucker)	fat (of which saturated fatty acids) Fett (davon gesättigte Fettsäuren)	dietary fibre Ballaststoffe	sodium Natrium	vitamin C Vitamin C
in 100 g	214/51	0,9 g	10 g (6,7 g)	0,4 g (0,02 g)	1,7 g	< 0,02 g	30 mg
in 125 g	267/63	1,1 g	12,5 g (8,4 g)	0,5 g (0,03 g)	2,1 g	< 0,02 g	38 mg

\*Zutaten erhalten von Natur aus Zucker.

e 125g

HiPP GmbH & Co. Export KG  
A-4810 Gmunden/Austria  
Produced in Hungary / Hergestellt in UngarnHU-ÖKO-01  
EU/non-EU-Agriculture

The HiPP ORGANIC seal guarantees highest quality and exceeds the EU requirements for organic quality.  
Das HiPP BIO-Siegel garantiert höchste Qualität und übertrifft die EU-BIO-Anforderungen.

**The good ingredients:** Pumpkin\* 54%, apples\* 24%, water, rice semolina\*, rice starch, vitamin C. \*from organic production.

**How it is eaten:** As an in-between meal, dessert or as an ingredient added to pap. Take out the required amount, cover the remaining portion and place it in the refrigerator and use up within 3 days. To protect jar from damage, please only use plastic spoons.

**Die guten Zutaten:** Kürbis\* 54%, Äpfel\* 24%, Wasser, Reisgrieß\*, Reismehl\*, Vitamin C. \*aus biologischer Erzeugung.

**So wird's gegessen:** Als Zwischenmahlzeit, Nachspeise oder Zutat zum Brei. Gewünschte Menge entnehmen, Rest verschlossen in den Kühlschrank stellen und innerhalb von 3 Tagen aufbrauchen. Um das Glas nicht zu beschädigen, bitte nur Plastiklöffel verwenden.

This product left our house in perfect condition – please make sure the jar is undamaged before using it. If the centre of the lid can be pressed in, please do not use. Safety vacuum seal; lid clicks when opened for the first time. Do not use if your baby is known to be allergic to any of the ingredients contained in this product.

Dieses Produkt hat unser Haus in einwandfreiem Zustand verlassen – bitte überzeugen Sie sich vor Verwendung, dass das Glas unversehrt geblieben ist. Falls Deckelmitte auf Druck nachgibt, bitte nicht verwenden. Sicherheitsvakuum-Verschluss, knackt beim ersten Öffnen. Bei bestehender Allergie gegen eine in diesem Produkt enthaltene Zutat nicht verwenden.